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نماینده داراب و زریندشت در مجلس شورای اسلامی:

عشایر به عنوان ذخیره انقلاب و نظام هستند
در بازدید رئیس سازمان امور عشایر کشور از مناطق عشایرنشین شهرستانهای داراب و زریندشت که با همراهی نماینده مجلس در این حوزه انتخابیه

انجام گرفت نسبت به اهمیت توانمندسازی جامعه عشایری با افزایش بودجه و اعتبارات ملی و نظارت بر نحوه خدماترسانی بر این قشر تاکید شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، در بازدید رئیس سازمان امور عشایر کشور از مناطق عشایرنشین شهرستانهای داراب و زریندشت که با
همراهی نماینده مجلس در این حوزه انتخابیه انجام گرفت نسبت به اهمیت توانمندسازی جامعه عشایری با افزایش بودجه و اعتبارات ملی و نظارت بر

نحوه خدماترسانی بر این قشر تاکید شد.
محمدجواد عسکری، رئیس کمیسیون کشاورزی، آب، منابعطبیعی و محیطزیست در مجلس شورای اسلامی در فرآیند بازدید معاون وزیر و رئیس
سازمان امور عشایر کشور از مناطق مختلف داراب و زریندشت با اعلام اینکه نسبت به حوزه عشایر کاستیهای فراوانی وجود دارد، مطرح کرد: با توجه
به نقشآفرینی عشایر در نظام تولید و حقوق اجتماعی که در بین اقشار مختلف کشور دارند بایستی نسبت به رفع مشکلات این جامعه هدف اهتمام

جدی داشته باشیم.
وی با بیان اینکه در حل مشکلات جامعه عشایری کوتاهی نخواهیم کرد، ادامه داد: عشایر به عنوان ذخیره انقلاب و نظام هستند و بر مبنای فرمایشات
مقام معظم رهبری که باید برای این جامعه تلاش کرد و آن را یک وظیفه دانستند، نمایندگان مجلس در دوره یازدهم نیز در چارچوب وظايف قانونی و

اختیاراتی که داشتند به طور ویژه نسبت به تامین و افزایش بودجه و اعتبارات لازم و نظارت بر خدماترسانی دستگاههای اجرایی نقشآفرینی دارند.

نماینده داراب و زریندشت در مجلس شورای اسلامی با اشاره به برخی از مشکلات جامعه عشایری در استان فارس و حوزه انتخابیه، اعلام کرد: تلفن
همراه به جهت برقراری ارتباطات، اسکان عشایر، تامین آب جهت اجرایی شدن طرحهای مختلف مرتعداری به منظور کشت علوفه دام، احداث آبانبار و
سدهای خاکی و طرحهای آبخیزداری به جهت جمعآوری آب باران، نیاز مبرم به تسهیلات بلاعوض با توجه به خشکسالیها و سیلاب چند سال اخیر،
کمبود برقرسانی و مشکلات اعتباری در تامین آن، عدم تخصیص نهادههای دامی با ارز ۴۲۰۰ تومانی به منظور توانمندسازی عشایر منطقه و موارد بسیار
متعدد دیگر که بایستی در یک فرآیند تعریف شده و برنامه زمانبندی نسبت به تحقق مطالبات عشایران این منطقه و همچنین استان فارس نیز اقدام و

تدابیر لازم را اجرایی کرد.
عسکری خاطرنشان کرد: قشر عشایر یکی از سرمایههای اجتماعی این نظام محسوب میشوند که بایستی در ارتقاء جایگاه و فرهنگ غنی این جامعه

اهتمام جدی داشت.
عباس پاپیزاده، معاون وزیر و رئیس سازمان امور عشایر کشور هم در بازدید دو روزه خود از مناطق عشایرنشین شهرستانهای داراب و زریندشت با
اعلام اینکه یکی از مهمترین ارکان نظام مدیریتی در این حوزه مربوط به تامین اعتبارات است، مطرح کرد: در سالیان گذشته اعتبارات اندکی در بودجه
سالانه کشور برای جامعه عشایری پیشبینی میشد اما با کمک مجلس و به طور خاص کمیسیون کشاورزی ما در بودجه سال جدید، افزایش ۵۰ برابری

اعتبارات را داشتهایم که یک فرصت مناسب به منظور ساماندهی و خدماترسانی به جامعه عشایری ایران است.
وی با بیان اينکه تلاش دولت در راستای خدماترسانی مطلوبتر به جامعه عشایری است، افزود: وضعیت دولت و وزارت جهاد کشاورزی خاص است
که با تلاش و همکاری مجلس یازدهم نسبت به فروش اموال مازاد وزارت کشاورزی امکان افزایش اعتبارات وجود دارد که عملیاتی شدن این موضوع

منجر به تامین بودجه بیشتر جامعه عشایری خواهد شد.

پاپیزاده یکی از مشکلات عشایر را تامین ضمانت بانکی در دریافت تسهیلات بانکی اعلام کرد و گفت: تلاش ما بر این بود تا از پروانه چرا به عنوان
وثیقه و ضمانت بانکی استفاده شود اما به جهت مشکلاتی که وجود داشت، طرح مرتعداری جایگزین پروانه چرای دام خواهد شد که اجرایی شدن این
برنامه علاوه بر اینکه امکان تولید محصولات زراعی و دامی در بخش کشاورزی را به شکل بهتری فراهم خواهد کرد باعث رفع مشکلات جامعه عشایری

در نظام بانکی میشود.
وی در رابطه با مسائل حوزه تقنینی از نمایندگان مجلس خواستار شد: یارانه حمل سوخت و آرد که در برنامه قانون بودجه آمده باید ضمانت اجرايی

داشته باشد که در این راستا انتظار حمایت ویژه نمایندگان خانه ملت نسبت به تحقق مطالبات جامعه هدف عشایر داریم.
 تخصیص اعتبارات لازم در ساماندهی ایلراههای عشایری، تامین پنلهای خورشیدی در راستای تامین برق مورد نیاز، خرید منبع آب، تامین نهادههای
دامی و ارائه تسهیلات مربوط به تولید علوفههای دامی و همچنین طراحی شهرک مسکونی با هدف اسکان عشایر از دیگر دستاوردهای سفر رئیس

سازمان امور عشایر کشور به مناطق عشایرنشین داراب و زریندشت بود که عباس پاپیزاده نسبت به اجرایی شدن آن قول مساعد داد.


